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Verslag Algemene Ledenvergadering ZIJV van 18 november 2013 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
1. Opening 

Frans Manders opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

Allereerst wordt er stilgestaan bij heengaan van Remco Schuurman. ZIJV zal hem niet 

vergeten en wenst zijn familie sterkte.  
Daan Schuurman neemt de ledenadministratie over van Remco. Momenteel heeft ZIJV 4439 

leden, 983 gezinsabonnementen. Totaal zijn er 1106 gezins- en eenpersoonsabonnementen. 

Hiermee is ZIJV de grootste sportvereniging van Zutphen.  
Huishoudelijke mededeling: Silvia de Grooth is de nieuwe penningmeester ipv Rob van 

Kimmenaede. Silvia stelt zich voor. Ab vraagt of ze kan schaatsen? Nee, maar ze kan wel 

goed met geld omgaan. Rob blijft lid van het bestuur. 

 

2. Afgelopen seizoen 
Frans Manders doet verslag van het afgelopen seizoen. Het jaarverslag van afgelopen jaar 

staat ook op de site en er liggen enkele exemplaren ter inzage. 

Afgelopen jaar begon kwakkelend, maar begin februari konden we een paar dagen op het ijs, 

namelijk 2½  dag. Wel is er 11 dagen sneeuw geschoven. 2½ topdagen. 5 jaar op rij kon er 

worden geschaatst. 

In augustus is er ingebroken, maar er is niets meegenomen. Wel is de poederblusser 

leeggespoten. Wel ging het zwemmen in de Berkel door. Ab begon met schoonmaken. 

IJsselmeeuwen gesponserd door Dolmans, hebben 2 dagen hard gewerkt (anders zou het 

€2500,00 kosten). Risico dat apparatuur kan uitvallen ivm printplaten met schuim erop. 

Verslag: 

Betreft: 

Datum: 

Locatie: 

Opgesteld door Frans Uijlenbroek 

Algemene ledenvergadering ZIJV 

18 november 2013 

Kantine ZIJV, Zutphen 
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Dick Pardijs heeft de ‘voortuin’ schoongehouden. 

Vorige week zaterdag waren er klusdagen. Wim heeft lijst gemaakt en is uitgevoerd. Vd Kuip 

komt nog voor de lampen. Meer licht in donkere hoek langs Berkel. Over 2 weken gaat het 

water erop. Wim heeft een dweilmachine gemaakt.  

Contact blijft met pers, zodat af en toe de ijsbaan in de krant komt. 

Indien er opmerkingen zijn op het jaarverslag, dan kunnen die via de site worden gemaakt. 

 
3. Financiën 

- Rob geeft toelichting op jaarrekening. De opzet is hetzelfde als voorgaande jaren 

- Bedrag geoormerkt voor renovatie 

- in vergelijking is saldo met €1.000,00 omhoog gegaan. 

- €5,75 staan geen bonnen tegenover, maar is positief 

- Lidmaatschap zit niet in kleine kas maar bij saldo overzicht giroboek. 

- Onderscheid tussen lidmaatschap en donateurs. 

- 3 sponsoren Mc Donalds, Workx, COOP, ieder €200,00. Staat €400, omdat Workx 

verrekent met verhuur. 

- Lidmaatschap KNSB is opgezegd, omdat anders per lid €2,50 aan KNSB betaald moet 

worden. Maar hier krijg je niets voor terug. KNSB heeft geen lidmaatschap voor 

natuurijsverenigingen. Waren lid ivm aansprakelijkheid bestuur. Dit wordt nu door gemeente 

gedekt ook voor vrijwilligers. 

- NUON rekening is hoog, omdat de gaskachel een aantal dagen vol aan stond. De 

gaskachel is intussen verwijderd.  

- Was vorig jaar ook een hoge post. Betaalt piekbelasting, 80 Ampère. Is geen verschil 

tussen energiebedrijven. Lampen in groepen aan, ook zodat de stoppen niet eruit springen. 

- Verlichting aanpassen, omdat deze veel energie verbruiken. 

- Boer betaalt deel van de pacht. Vorig jaar is niets betaald, nota moet nog gestuurd worden. 

In nieuwe begroting komt deze er nog bij. 

- Inkomsten ijsdagen in vergelijking met kosten ijsdagen. 

- Investeringen €5200,00: komt bij de plannen: €3200 ivm lampen;€1.500 afvoer water geul 

(koeien trappen die dicht); €500,00 (koeien lopen niet in hun eigen uitwerpselen, dat op 

drainagegeul leggen?) 

- Fietsenstalling opnieuw bestraten geen €750, maar €3000,00. Moeten straatstenen nieuw 

zijn? Op Facebook kun je 2
e
-hands stenen in Zutphen. Kan stalling door gemeente worden 

aangelegd/betaald? Binnen hek niet. Wel goede contacten met gemeente, bijvoorbeeld 

groenafvoer. Kan fietsenstalling groter worden gemaakt? Op ijsdagen zeer veel fietsen. 

- Is er een reservering gemaakt vorig jaar? Op balans aparte post Reservering maken om te 

oormerken. 

 

De kascontrolecommissie vertegenwoordigd door Bert Brok en Daan Schuurman heeft geen 

onrechtmatigheden gevonden in het financiële jaarverslag en verleent daarom decharge aan 

de penningmeester. 

Opmerkingen: Bij de overdracht van penningmeester is er €5,75 kasverschil, maar laat dit 

over aan de ALV. ZIJV draait goed. Kritisch kijken naar posten voor als het slechter gaat. 

Telefoonabonnement aanpassen. 

Daan is ledenadminstratie gaan doen en kan niet meer de kascommissie doen. Bert stopt 

ook. De nieuwe kascommissie voor 2014 zijn Anke Klein en Albert Jansen. 

 
4. Mededelingen bestuur 

-Grondboor door Oscar 24 gaten met buizen van 1meter met dop lang tbv sfeerverlichting 

(prikkabelverlichting) 350 meter langs binnenkant ijsbaan. Palen plaatsen voordat water op 

de baan komt. Chris ligt plan toe. Zit nog niet in de begroting. Termijn moet nog door bestuur 

worden bepaald. 

- Dijkjes beginnen te zakken / in te klinken. Ophogen? Berkelniveau is hoger om hogerop te 
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vernatten. Dijkjes zijn hoog genoeg als peil in Berkel weer verlaagt. Nu dijkjes net hoog 

genoeg. 2 zwakke plekken zijn wel al opgehoogd. 

- Feestje in kantine dat 17 klachten heeft veroorzaakt. Afgelopen jaren nooit klachten mbt 

overlast. Deze klant is erdoorheen geglipt. 

- €1.700 van Stichting tbv Muziekschool gekregen. Hier zijn 4 nieuwe speakers voor 

aangeschaft, cd-speler, incl. usb-aansluiting. 

 
5. Rondvraag 

Anke: ZIJV is nu KNSB-lid af, komt er dan geen schaatsblad meer? Waarschijnlijk niet. 

Tunnis: Waarom mag bij de verhuur van de kantine er geen alcohol worden geschonken? Er 

is een artikel in de horecawet dat in het gebouw wat je verhuurt geen alcohol geschonken 

mag worden. 

Tunnis: vd Kuip wilde niet komen toen verlichting ’s avonds niet brandde tijdens de 

ijsperiode? Prioriteit lag bij huishoudens bij vorst. In vervolg Chris bellen om dit te 

voorkomen. Telefoonnummer hiervoor ophangen. Mensen met een dagkaartje konden de 

volgende dag hierop schaatsen. 

 
6. Sluiting 

Frans Manders sluit de vergadering nadat hij iedereen bedankt heeft voor zijn aanwezigheid 

en inbreng en nodigt iedereen uit voor een drankje. 


